
    

 
 
RG no:  

 
Datum: 21 juni 2021 
 
 
Steller vragen: CDA Raadslid Twan Reintjes  
 
 
Onderwerp: Klaslokalen/ruimtebehoefte - KEC Picardie Gennep  
 
Toelichting: 
 

Op dit moment wordt nog volop gewerkt aan de realisatie van het KEC aan de Picardie, 
waarover de gemeenteraad op 29 oktober 2018 een besluit heeft genomen. Bij aanvang van 
het schooljaar 2021-2022 zal dit gebouw in gebruik genomen worden. Dan zijn onder andere 
de scholen Elcerlyc, Maria Goretti, Piramide en Mikado daarin ondergebracht.  
De afgelopen week hebben de CDA fractie signalen bereikt dat het aantal klaslokalen in het 
nieuwe KEC niet voldoende is om alle leerlingen te huisvesten. Waar uit eerdere signalen in 
april jl. bleek dat het zou gaan om een tekort van 1 a 2 klaslokalen gaat het inmiddels om een 
tekort van 4 klaslokalen is ons verteld. 
 
Aanvragen voor nieuwe onderwijshuisvesting (m2) dienen – conform de verordening  
onderwijshuisvesting – altijd gepaard te gaan met leerlingprognoses. Deze zijn ook bij de 
voorbereidingen voor de realisatie van het KEC overlegd aan de gemeenteraad. Er is sprake 
van een bruto vloeroppervlakte van 3.500 m2.  
In het raadsvoorstel van 29 oktober 2018 is opgenomen dat ‘de leerlingprognose een krimp 
indiceert van het leerlingaantal van ca. 25% gedurende de komende 21 jaar, waarbij de 
grootste daling van het aantal leerlingen de komende 6 jaar optreedt. Daarna zal stabilisatie 
optreden.’ 
 
De aangehaalde leerlingprognoses in dat raadsvoorstel dateerden van medio 2017. Sinds de 
zomer van 2018 is sprake van een afname van de krimp (afvlakkende tendens). Verder is in 
het raadsvoorstel van oktober 2018 al aangegeven dat de ervaring leert dat een goed-
geoutilleerd onderwijsgebouw, zoals het KEC, een aantrekkende werking heeft, waardoor de 
leerlingenaantallen zullen stijgen.  
  
Voor overbrugging naar de destijds geprognotiseerde krimp lagen toen een aantal opties 
voor:  een bestaand gebouw handhaven, extra tijdelijke (semi-permanente) units plaatsen, of 
deze integreren in het nieuw te bouwen schoolgebouw.   
  
Voor deze laatste optie heeft de gemeenteraad destijds op aangeven van het college gekozen. 
Deze zogenaamde overgangshuisvesting, die ondergebracht is in de nieuwbouw, was toen 
nodig voor ca. 100 leerlingen. Dit heeft geleid tot een groter gerealiseerd oppervlak (260 m2) 
en ook extra kosten voor de gemeente Gennep.  
 



    

 
Dit extra gerealiseerd oppervlak is blijkbaar onvoldoende, want uit de signalen die de CDA 
fractie hebben bereikt zijn er extra klaslokalen nodig. Er is op dit moment blijkbaar nog geen 
besluit genomen op welke wijze het tekort aan klaslokalen opgelost gaat worden. Toch dringt 
de tijd. Over nog geen vier weken hebben de basisscholen in de gemeente Gennep 
zomervakantie. Als op 30 augustus a.s. de scholen weer opengaan moet er een oplossing zijn 
voor het tekort aan klaslokalen.  
 
Gelet op de urgentie van deze kwestie willen wij het college verzoeken om de navolgende 
vragen te beantwoorden. Dit met als doel alles in het werk te stellen om bij aanvang van het 
nieuwe schooljaar te beschikken over voldoende klaslokalen. 
Zo nodig verzoeken wij het college om de regie naar zich toe te trekken. Dit in het belang 
van een adequate huisvesting van de leerlingen van voornoemde scholen bij aanvang van het 
nieuwe schooljaar.  

 
De CDA fractie verzoekt het college de navolgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
 
1. Is het correct dat het aantal klaslokalen in het nieuwe KEC te weinig is om alle leerlingen 
van vier scholen te huisvesten? Zo ja, wat is het aantal klaslokalen dat aanvullend nodig is 
om alle leerlingen bij aanvang van het schooljaar te kunnen huisvesten? 
2. Wie staat er aan te lat om te zorgen dat er bij aanvang van het nieuwe schooljaar 
voldoende klaslokalen beschikbaar zijn? 
3. Heeft het college opties in beeld, waarmee (tijdelijk) voorzien kan worden in de 
noodzakelijke extra klaslokalen? Zo ja, welke? Of moet er gezocht worden naar een 
oplossing waarmee langjariger voorzien kan worden in extra klaslokalen? 
4. Wat is de rol en verantwoordelijkheid van de schoolbesturen in deze situatie? 
5. De gemeenteraad heeft destijds (september 2018) gekozen voor de maximale variant 
waarmee alle leerlingen gehuisvest konden worden. Dit o.b.v. de destijds aanwezige 
leerlingprognoses van 2017. Waar zijn leerlingprognoses van afkomstig en hoe kan het zijn 
dat deze zodanig afwijken dat er nu (4) extra klaslokalen nodig zijn?  
6. Hoe zien de leerlingprognoses voor de scholen er anno 2021 uit? 
7. Zijn er voor de gemeente Gennep extra kosten te verwachten? 
 
Ondertekening en naam: 
 
Namens het CDA Gennep,   
 
Twan Reintjes 
 


